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Plats: Solna-Sundbybergs BK 

Tidpunkt: 2023-11-21, kl. 19:45 

Närvarande 
klubbar: 

Järfälla BK, Lidingö BK, Nacka BK, Solna-Sundbybergs BK, Vällingby 
BK, Nacka BK, Värmdö BK, Tyresö BK och Mälarö BK. 

Närvarande från 
styrelsen. 

Ann Carlson, Silvana Fröjdendahl, Lennart Larsson, Åsa Nilsson och 
Irene Ronge. 

1.	Mötets	öppnande	och	presentation	av	deltagarna	
- Distriktsstyrelsens ordförande Lennart Larsson öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

Sedan presenterade sig alla deltagare på mötet, vilka de var och vilken klubb de kom ifrån. 

2.	Fastställande	av	röstlängd	
- 9 av tretton lokalklubbar var representerade. Röstlängden fastställdes till 46 av 66 röster. 

Antal deltagare på mötet var 21 personer. 

3.	Fråga	om	mötet	blivit	stadgeenligt	utlyst	
- Beslöts att höstmötet blivit utlyst stadgeenligt; dels på hemsidan dels via mejl. 

4.	Val	av	två	justerare,	tillika	rösträknare	att	justera	dagens	protokoll	
- Som justerare valdes Christer Ljunggren Värmdö BK och Ami Hegardt DTBK. 

5.	Beslut	om	närvaro-	och	yttranderätt	förutom	av	valda	delegater	och	
av	personer	enligt	§	7	moment	6.	
- Höstmötet beslutade att närvarande har närvaro - och yttranderätt under höstmötet. 

6.	Fastställande	av	dagordning	
- Höstmötet beslutade att fastställa den förelagda dagordningen. 

7.	Rapporter	

• Ekonomi	
- Kassören rapporterade att likviditeten i distriktet är god och ekonomin är i balans.  

- Frågan uppkom om distriktet har en plan på vad man skall göra med överskottet i kassan. 
Styrelsen berättade att en av de planer man har, är att bekosta utbildning och 
vidareutbildning av bruksinstruktörer för de klubbar som är intresserade. Frågan skall tas upp 
årsmötet 2024. 
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• Agility	
Finns fortfarande ingen sektorsansvarig. 

- Ingenting nytt att rapportera. 

• HUS	
Sektorsansvarig är Lisa Holmberg Vällingby BK. Meta Lönnberg SKK deltog på mötet,  

- Sektorn har haft ett digitalt möte med klubbarnas HUS ansvariga under hösten. Sektorn har 
även skickat en enkät till klubbarna om utbildningsbehovet. Där framkom ett behov av 
specialkurser, till exempel för reaktiva och rädda hundar. Klubbarna tyckte också att det var 
viktigt med fastställda datum när man utlyser en instruktörsutbildning. Klubbarna anser även 
att det finns ett behov av bättre marknadsföring ut till medlemmarna och andra målgrupper. 
Även sponsorer efterlystes på mötet. 

• PR/INFO	
Sektorsansvarig är Anne-Christine Stareborn.  

- Den löpande uppdateringen av hemsidan handläggs enligt plan.  

- Mötet tycke att distriktets Facebook skulle kunna var mer interaktivt, till exempel skulle det 
bli möjligt att lägga ut kurser eller söka funktionärer till olika arrangemang. Styrelsen 
kommer att ta frågan vidare till distriktets PR info ansvarig. 

• Rallylydnad	
Sektorsansvarig är Åsa Grunden Värmdö BK, hade inte möjlighet att delta på mötet. 

- Sektorn har genomfört DM i Rally på Stockholms Södra BK. 

- Sektorn har mottagit önskemål från kubbarna om tävlingar under 2023 och från sektorns sida 
har de koordinerat arbetet med detta, de kommer också att fortsätt det arbetet även under 
2024. 

- Sektorn har varit i kontaktat med distriktets HUS för att stämma av om en 
instruktörsutbildning. 

- Det kommer att genomföras ett nätverksmöte för alla distriktets klubbar den 6 december. 

DM Mästare i Rallylydnad i Stockholmsdistriktet 2023: 

o Kerstin Hedenström med Engine Thanatos "Alex" från Lidingö BK 
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Vinnare Stockholms Rallylydnadscup 2023: 
 

o Nybörjarklass, Alexandra Liberg med Alsjöbergets Diva Girl, Danderyd-Täby BK 
o Fortsättningsklass, Caroline Gehnich med Engine Thanatos "Alex", Stockholm Södra BK 
o Mästarklass, Veronica Hübner med Chappleline Expect A Masterpiece, Solna-Sundbyberg 

BK (klassen baseras på 6 tävlingar) 

• RUS		
Sektorsansvarig är Anne-Christine Stareborn och hon deltog inte på mötet. 

- Anne-Christine Stareborn är ny sammankallande i RUS från september. Anne-Christine 
arbetar på distans och mer som administratör av sektorn.  Till sin hjälp har hon Victoria 
Arehult och Lorentz Ogebjer. 

- I början av oktober hade RUS ett uppstartmöte med Victoria Arehult och Lorentz Ogebjer för 
att planera hur arbetet inom sektorn ska se ut. 

- Sektorn anser att distriktet är i behov av att utbilda nya testledare och figuranter. 
Man anser också att det finns behov av en uppdatering av befintliga testledare och 
figuranter. 

- Sektorn planerar att genomföra funktionärskonferenser och möten under 2024. 
- Samtliga banor har varit kvalitetssäkrade i hela Stockholm. Däremot krävs en ny genomgång 

av banorna igen. Det har gått några år. Dessutom måste alla MT-banor kvalitetssäkras då vi 
har ett nytt MT. Lidingö BK bana är kvalitetssäkrad nyligen. Flera gånger faktiskt då den 
förbättras ständigt. Vi kommer förmodligen bara ha MT på ett par platser. Alla banor är inte 
lämpade för nya MT. 

- Sektorn uppmanar klubbarna att kontakta sektorn för information om utbildning av 
funktionärer till MH och MT. 

- Danderyd-Täby BK meddelade under mötet att de är arrangör av BPH som första klubb i 
Norrort. 

• Patrullhund	
Sektorsansvarig är Thomas Lamrell, deltog på mötet. 

- DM i patrullhund kommer att genomföras under våren. Sektorn efterlyser funktionärer att 
hjälpa till DMet. 

- Sektorn har skickat ut information till alla klubbarna om Försvarsmaktsmästerskapen som 
kommer att hållas i Olofström. 

- Instruktörer som tillhör någon av distriktets lokalklubbar, men som valt att verka i annat 
distrikt, har man försökt förmå att komma tillbaka och verka i Stockholmsdistriktet. 

- Sektorn anser att i nuläget är det inte möjligt att genomföra några patrullhundskurser under 
2024 och förmodligen även 2025, på grund av att för få instruktörer. Sektorn kommer att 
hänvisa eventuella patrullhundsekipage till Sörmlandsdistriktet.  

- Sektorn har öppnat upp ett samarbete med Sörmlandsdistriktet för att kunna skicka våra nya 
instruktörer att skaffa sig erfarenhet.  
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• Räddning	
Sektorsansvarig är Olivia Jonsson, deltog på mötet, men rapport från sektorn har 
inkommit. 

- Sektorn har haft en Prova-på kurs vid brandstationen Viktoria i Uppsala, med åtta deltagare. 

- Sektorn har genomfört ett läger med 18 deltagare. 
- En föreläsning om dofter planeras till februari 2024. 

• TÄS	
Sektorsansvarig är Lotta Wiklander som deltog på mötet. 

- En utbildning för tävlingsledare bruks är genomförd och fyra av dem är examinerade och 
klara. 

- Sektorn har genomfört ett möte angående planering av distriktets tävlingar under 2024. 
- Sektorn har besvarat remissen angående om utskottet för bruks förslag till ändrade 

auktorisationsbestämmelser för domare och TL bruks. 

- Sektorn vill införa ett en ändring av statuterna för Brukspokalens vandringspris för klubblag i 
bruksprov inom Svenska Brukshundklubben Stockholmsdistrikt. Brukspokalens vandringspris, 
ska sporra lokalklubbarna att påverka sina ekipage vid officiella bruksprov till tävling. Sektorn 
vill att även grenen Patrullhund skall ingå i detta vandringspris. 

- Fråga om Specialsöket ska vara en egen sektor eller ingå i TÄS. Styrelsen kommer att ta 
beslut om detta under nästa år. 

- Sektorn tog upp att det varit en del svårigheter med användandet av nya SBK tävling. 

DM Mästare i Stockholmsdistriktet 2023: 

o Lydnad, Tina Rosberg med Fia-Friends Var E-vargen, Mälarö BK. 
o Spår, Linda Frisk med Kogaråsen's Ztella-Tilde, Danderyd-Täby BK 
o Sök, ingen DM mästare 2023. 
o Skydd, inställt på grund av för få anmälningar. 

9.	Övriga	frågor	
- Det var inga övriga frågor. 

10.	Mötets	avslutande	
- Mötet avslutades klockan 21:45 och mötesordförande Lennart Larsson tackade för visat 

intresse. 
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____________________________ 
Lennart Larsson 
Ordförande 

 

 
__________________________ 
Ann Carlson 
Sekreterare 

 
 
 

 

 
____________________________ 
Christer Ljunggren 
Justerare 

 
 
 

 

 
____________________________ 
Ami Hegardt 
Justerare 

 

 


